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JOAN GASSÓ, actual alcalde de Sant Fost per lUSF 

La nostra intenció és 
mantenir Testabilitat 

Les darreres eleccions 
municipals celebrades el passat 
27 de maig han configurat un 
nou marc poKtic en el que el 
grup d'IUSF, encapçalat per Joan 
Gassó, ha perdut la majoria que 
havia mantingut durant els 
darrers 10 anys i en el que havia 
comptat amb el recolzament 
d'ICV com a soci de govern. Ara, 
la formació ecologista ha perdut 
el regidor ecosociahsta que tenia, 
Antoni Escribano, i Gassó es veu 
obligat a portar l'alcaldia en 
minoria, cosa que podria portar 
novament una certa inestabilitat 
al govern municipal. No obstant, 
encara hi ha Uoc per possibles 
pactes que garanteixin la 
governabilitat. 

Com es presenta aquest inici 
de legislatura en minoria per 
lUSF? 
Tal com els diferents grups 
municipals ja van expressar al 
Ple de constitució de , 
l'Ajuntament, el passat 16 de 
juny, s 'hauran d'anar realitzant 
pactes puntuals per aprovar 
diversos temes, de fet ja hi hem 
de començar a treballar. 

Amb lUSF al govern hi ha 
hagut un període de calma 
política al poble. Creu que el 
fet de governar amb minoria 
podria comportar novament la 
inestabilitat d'anys enrera al 
municipi de Sant Fost? 
La nostra intenció es mantenir 
l'estabilitat aconseguida durant 
els darrers 10 anys en els que 
hem estat al govern, ja sigui 

Joan Gassó, 
alcalde de 
Sant Fost 

establint pactes puntuals amb la 
resta de partits com pactes amb 
caràcter més consolidat. Sant 
Fost ha experimentat un gran 
canvi en els últims anys i volem 
continuar millorant, per tant 
fem una aposta ferma pel diàleg 
i l'estabilitat. 

Què espera d'aquesta 
legislatura? 
Entre d'altres coses, el meu grup 
espera poder diu- a bon terme 
tots aquells projectes que vàrem 
iniciar en l'anterior legislatura i 
continuar avançant. 
Quins serien, doncs, els 
projectes més immediats? 
En primer lloc, finalitzar les 
obres d'ampliació de l'Ateneu, el 

qual comptarà amb un nou espai 
cultural en el que es podran 
reahtzar les activitats que ja es 
feien així com realitzar nous 
cursos de formació o 
representacions teatrals, entre 
d'altres. A més, també hi haurà 
una sala d'exposicions. 
Per altra banda, intentarem que 
el nou complex esportiu, ubicat a 
l'antic pavelló 2, entri en 
funcionament el proper hivern ja 
que el nostre municipi compta 
amb un nomJDre important 
d'esportistes i creiem que 
aquesta serà una actuació 
important. 
També farem una aposta forta 
pel que fa als serveis i atenció a 
la ciutadania, En relació a això, 
recentment s'ha doblat el servei 

La tribuna vallesana, 1/7/2007, p. 36 / Col·lecció de premsa i butlletins / Arxiu Municipal de Granollers


